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Trygghet vid Universitetet och Lappis

Det är viktigt att stadsdelsnämnden verkar för ökad trygghet på Östermalm. Vägen mellan 
Stockholms universitet och Stora Lappkärrsberget går antingen över ett öppet fält eller en 
liten, illa belyst, väg. Många medborgare, i synnerhet studenter, går dagligen över detta 
område för att ta sig till eller från studier och arbete. 

Om nätterna och om vintern blir det mycket mörkt. Det är viktigt med upplysta vägar för att 
öka tryggheten (Boverket 2010). Stadsdelsnämnden har som mål att invånarna ska känna sig 
trygga i stadsdelen. 

Vi föreslår att förvaltningen ges i uppdrag att till nämnden utreda åtgärder för att öka 
tryggheten i området. Exempel på detta är ökad belysning samt att ge vägarna namn, till 
exempel gångvägen Svante Arrhenius väg och Bergiusvägen. 

Boverket (2010). ”Plats för trygghet – Inspiration för stadsutveckling”

 


